
PŘÍDAVNÁ JMÉNA A PŘÍSLOVCE (ADJECTIVES AND ADVERBS) 

PŘÍDAVNÁ JMÉNA – popisují podstatná jména a zájmena (ptáme se „jaký?“) 

Example:  

Running is safe.  Běhání je bezpečné.   

He is a quiet boy. On je tichý chlapec. 

My sister is a very good swimmer. Má sestra je velmi dobrá plavkyně. 

 

PŘÍSLOVCE – popisují slovesa (ptáme se „jak?“) 

Example: 

Drive safely, please. Řiď bezpečně, prosím. 

Our teacher speaks very quietly. Náš učitel mluví velmi potichu. 

She swims very well. Ona velmi dobře plave. 

 

TVOŘENÍ: 

adjective adverb 

safe - bezpečný safely - bezpečně 

loud - hlasitý loudly – hlasitě, nahlas 

slow - pomalý slowly - pomalu 

easy - snadný easily - snadno 

quick - rychlý quickly - rychle 

careful - opatrný carefully- opatrně 

horrible - hrozný horribly - hrozně 

Ale! Nepravidelné tvoření 

good - dobrý well - dobře 

fast - rychlý fast - rychle 

hard – tvrdý, těžký hard – tvrdě, těžko 

 

 

- Novou gramatiku nalepte či přepište do školního sešitu 

- Učebnice str. 71/5 do sešitu 

- Prac. Sešit str. 56/1, 2; 57/3, 4, 5 

- Vše vyfoťte a pošlete na můj e-mail 

 


